
 
 
 
 
 

LLŠF Valdes sēdes lēmumi 
Sēde notika 2011.gada 3.maijā, plkst.16:00 

 
 
 
 
Vada: E.LapsiĦš 
Protokolē: A.Jargane 
Piedalās: J.OĜeksejenko, E.LapsiĦš, A.Zālīte 
 
 
Dienas kārtība: 

1. Rīgas kauss 
2. Kluba Savage archer vēstule 
3. Kopsapulce 
4. Normatīvi 
 

 
Valde ir lemttiesīga. 

1. Valde izskatīja sacensību „Rīgas kauss” finansēšanas kārtības nolikumu un 
nolēma: uzdot grāmatvedei S.Lipstei izĦemt VID izziĦu par nodokĜu nomaksu, 
A.Zālītei sastādīt pavadvēstuli, Jul.OĜeksejenko apkopot visus nepieciešamos 
dokumentus un iesniegt Rīgas domei. Lēmums pieĦemts vienbalsīgi. 

2. Valde iepazinās ar kluba Svage archer vēstuli un nolēma paziĦot minētajam 
klubam, ka šādus jautājumus nerisina Kopsapulce un jāadresē IFAA interešu 
pārstāvim P.GribuĜa k-gam. Lēmums pieĦemts vienbalsīgi. 

3. Valde nolēma apstiprināt 2011.gada 14.maija Kopsapulcej sekojošu dienas 
kārtību: 1.punkts.Gada pārskata apstiprināšana. 2.punkts.Neuzticības izteikšana 
Federācijas prezidentam un ar to saistīto tālāko darbību. Ed.LapsiĦam uzdots 
paziĦot Federācijas biedriem dienaskārtību un delegātu kvotas. Lēmums 
pieĦemts vienbalsīgi. 

4. Valde nolēma ieviest normatīvus 2X30m un 2X50m distancē Olimpiskā loka 
klasei, lai dotu iespēju izpildīt normatīvu prasības jauniešiem un iesācējiem. 
Lēmums pieĦemts vienbalsīgi.  
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